
 

Usnesení 
z 16. zasedání zastupitelstva městyse  Rokytnice nad Rokytnou, konaného dne 22.3.2013 od  18:00 hod.  

 

Zastupitelstvo obce projednalo:   (dle schváleného programu)       

 

1.  Zahájení  

2.  Informace o činnosti za uplynulé období  

3.  Projednání účetní závěrky za rok 2012  

4.  Projednání výsledků inventur za rok 2012  

5.  Projednání žádostí o podporu veřejně prospěšných projektů  

6.  Různé  

7.  Závěr  
 

 

Po projednání jednotlivých bodů přijalo následující usnesení: 

 Usnesení č.1a/16/13 : 

ZM počtem 13 hlasů  schvaluje program jednání  

Usnesení bylo schváleno 13 hlasy přítomných členů zastupitelstva obce z celkového počtu 15 členů 

zastupitelstva 

 Usnesení č.1b/16/13 : 

Zastupitelstvo počtem  13 hlasů  schvaluje  ověřovateli zápisu Mgr. Aleše Chaloupku a Petra Nováčka 
 

Usnesení  bylo  schváleno  13 hlasy přítomných členů zastupitelstva obce z celkového počtu 15 členů 

zastupitelstva    

 Usnesení č.2/16/13 : 

Zastupitelstvo počtem 13 hlasů bere na vědomí informaci o činnosti za uplynulé období.   

Usnesení č.3/16/13 : 

Zastupitelstvo počtem 13 hlasů schvaluje účetní závěrku za rok 2012. 

Usnesení bylo schváleno  13  hlasy přítomných členů zastupitelstva obce z celkového počtu 15 členů 

zastupitelstva. 

Usnesení č. 4/16/13 : 

Zastupitelstvo počtem 13 hlasů schvaluje výsledek inventur za rok 2012.  

Usnesení   bylo schváleno  13  hlasy   přítomných členů zastupitelstva obce z celkového počtu   15 členů 

zastupitelstva .  

 



Usnesení č.5/16/13 : 

Zastupitelstvo počtem 14 hlasů schvaluje příspěvky na veřejně prospěšné projekty na I. pololetí roku 

2013 dle tabulky, která je nedílnou přílohou č. 1 tohoto zápisu. 

Usnesení bylo schváleno  14  hlasy přítomných členů (dostavil se V. Štork) zastupitelstva obce z celkového 

počtu 15 členů zastupitelstva .  

 
6/16/13: 

Zastupitelstvo bere na vědomí  
- možnost přihlášení se na zájezd, který se bude pořádat 6.4.2013 do Bohutic u Mor. Krumlova. 
- připomínka konání dalšího ročníku Rokytnického hudebního maratonu v červenci 2013 a předběžný 

návrh o využití případného výdělku na pořízení židlí do sokolovny 
 
 
 
 

          

 

    místostarostka                                                                                              starosta 

 

 

 


